
Jaarverslag Fietsersbond Breda 2011 

 

Algemeen 

De Fietsersbond,  afdeling Breda, acht het nuttig, gezien de vele en diverse activiteiten, een 

jaarverslag te produceren. Tevens legt de afdeling met dit verslag verantwoording af over haar 

inzet in 2011. Met deze aanpak willen wij een verdere professionalisering als vrijwilligers-

organisatie doorvoeren. 

 

In alfabetische volgorde staan de punten beschreven. 

 

Actieve leden 

Onderstaande leden zijn in 2011 bestuurlijk en/of redactioneel actief geweest: 

Piet Brosens 

Marieke van ’t Hoof 

Otto Knitel 

Rob Kremers 

Bas Loontjens 

Martin Pöttker 

Wilma Rasink 

Marcel Schoondergang (tot oktober ) 

Laurin Heemskerk-Stevens  

Joost Tholhuisen (vanaf september) 

Ruud in ’t Veld 

Heino Vergouwen 

 

Afdelingsblad deTuub 

Het afdelingsblad de Tuub is dit jaar onder bezielende leiding van de redactie 3 keer 

verschenen. De leden ontvangen dit blad via ledenbezorgers thuis. De leden in Etten-Leur 

ontvangen de Tuub per post. In 2011 is er een start gemaakt met het digitaal toesturen van de 

Tuub. Aan het eind van het jaar ontvingen 30 leden de Tuub digitaal. (In 2013 willen we 

helemaal overgaan op een digitale versie). Er wordt naar gestreefd om in 2013 De Tuub alleen 

nog in digitale versie te laten verschijnen. 

 

Afdelingsvergaderingen 

De Fietsersbond Breda vergadert 10 jaar per jaar in het gemeenschapshuis Zandberg. 

 

Beleidsplan 2011-2013 

De afdeling heeft een beleidsplan 2011-2013 geschreven. Daarin staat vermeld waar de 

afdeling zich de komende jaren op zal richten. 

 

Bijeenkomsten (extern) 

Voor een aantal bijeenkomsten is de afdeling uitgenodigd. Op uitnodiging is de afdeling naar 

de volgende bijeenkomsten gegaan:  

-Met belgerinkel naar de winkel 

-Groene Voetstappen  

-Dikke Bandenrace (Rabobank) 

-Opening Fietspad Prinsenbeek 

-Standbemanning Fiets en wandelbeurs Amsterdam 

-Snelle fietsroutes als vitale mobiliteitsschakel 

Op eigen initiatief heeft de afdeling de nieuwjaarsreceptie van de gemeente Breda bezocht. 



Breda Fietsstad 

De gemeente Breda heeft zich in 2011 aangemeld om Fietsstad te worden. Zij zijn door de 

landelijke Fietsersbond niet genomineerd. De Fietsersbond Breda, heeft op verzoek van het 

landelijk bureau, een reactie gestuurd naar de gemeente en het landelijk bureau met daarin 

aanbevelingen voor de gemeente Breda. 

 

BVL 

In 2011 is de afdeling ook weer vertegenwoordigd geweest bij de bijeenkomsten van de BVL 

(Brabants Veiligheidslabel), die dit jaar driemaal plaatsvonden. 

Middels deze bijeenkomsten wordt contact onderhouden met de leerkrachten van 

basisscholen, welke bij verkeerseducatie betrokken zijn. 

In januari is aan ROC Scala in Teteringen het label uitgereikt. Voor voortgezet onderwijs luidt 

de benaming nu: Totally Traffic. Voorafgaande aan de uitreiking is een fietsverlichtingsactie 

gehouden. De uitreiking vond plaats in aanwezigheid van de Bredase wethouder mobiliteit en 

de Brabantse gedeputeerde. Het was een flitsende bijeenkomst, welke de scholieren op de 

banken bracht. 

 

Fietsersbondafdelingen Oosterhout en Drimmelen 

Op initiatief van onze afdeling is er een overleg gestart met de afdeling Oosterhout en 

afdeling Drimmelen i.o. Het doel van dit overleg is om te komen tot een nauwere 

samenwerking. Afgesproken is om periodiek bij elkaar te komen. Het overleg heeft ook 

bijgedragen aan een nauwere samenwerking tussen Oosterhout en Drimmelen. 

Er wordt gewerkt aan 2 snelfietsroutes: Tilburg-Gilze-Rijen-Dorst-Breda en Oosterhout-

Breda Haagse Beemden (langs het kanaal). 

 

Fietsenstallingen bij het toekomstige station 

Door het inspreken op een commissievergadering economie heeft de afdeling het uiteindelijk,  

na een motie door het CDA, voor elkaar gekregen dat er opnieuw naar de fietsenstallingen 

van het toekomstige station werd gekeken. De afdeling had de cijfers van de van de publicatie 

van Prorail doorgerekend en kwam daarmee op een verdubbeling van het aantal 

stallingplaatsen (8500).  Het onderwerp is veel in de publiciteit geweest en dat is vooral te 

danken aan de inzet van de afdeling. Er zijn 5 bijeenkomsten geweest, waarvan de laatste drie 

in de vorm van een workshop. Bij deze workshops zijn de gemeente Breda/ Prorail/ NS fiets 

/Fietsersbond betrokken. Deze bijeenkomsten worden begeleid door het bureau Movares. 

Duidelijk is dat er naast de noordzijde ook nog noodzakelijk een fietsenstalling aan de 

zuidzijde van het station dient te gaan komen. In het 1
e
 kwartaal van 2012 moet er een besluit 

zijn genomen over deze toekomstige fietsenstallingen.  

 

Fietsenstallingen in de binnenstad van Breda 

In de ontwerpbegroting 2012 is door B&W opgenomen, dat voor de gratis fietsenstallingen 

weer betaald moet worden. Het tarief zou € 0,50 worden. De gemeenteraad is hiermede 

akkoord gegaan. Onze bezwaren hebben we bij de wethouder en de fractievoorzitters 

neergelegd, maar dit mocht niet baten.  

De ingangsdatum 1 januari 2012 is niet gehaald en het zal juli 2012 worden. De afdeling heeft 

contact gezocht met het parkeerbedrijf om de tarifering klantvriendelijk te maken door 

invoering van abonnementen en digitalisering van het entree. Dit betekent niet dat we ons 

verzet hebben opgegeven. 

 

 

 



Fietsruimacties bij het station 

De NS en de gemeente Breda hebben twee fietsruimacties gehouden. Na de eerste actie in 

maart heeft onze afdeling zich kritisch uitgelaten over de gang van zaken. Dit had tot gevolg, 

dat wij gekend zijn in de opzet van de volgende actie in november. De fietschaos in de 

fietsenstalling in het stationsgebied is zo groot, dat het moeilijk is op een acceptabele manier 

daar orde te scheppen. 

 

Fietsnetwerkers 

De afdeling is begonnen met Fietnetwerkers. Dit zijn mensen (lid of geen lid van de 

Fietsersbond) die een aantal keren per week een vaste fietsroute afleggen. Aan hen wordt 

gevraagd knelpunten door te geven aan de afdeling De afdeling gaat deze vervolgens met de 

gemeente Breda bespreken. Er hebben zich 22 Fietsnetwerkers aangemeld. Begin 2012 gaat 

een Fietsnetwerkcoördinator deze netwerkers ondersteunen en deze activiteit coördineren.  

 

Fietspad Aa of Weerijs 

De afdeling heeft de belangengroep “Fiets Mark en Aa” ondersteund voor het verkrijgen van 

een fietspad tussen Breda en Zundert. De belangengroep is in januari in de 

afdelingvergadering geweest. De afdeling heeft een zienswijze ingediend bij de gemeente 

Zundert en Rijsbergen. Verder hebben een aantal leden meegedaan aan de demonstratieve 

fietstocht in mei Op de website van de afdeling wordt aandacht besteed aan deze 

belangengroep. 

 

Financiële verantwoording 

Het boekjaar 2011 is met een positief saldo afgesloten, zie hiervoor de bijlage. 

De landelijke Fietsersbond is wederom akkoord gegaan met een financiële bijdrage voor het 

jaarlijks etentje van de afdeling. Een deel van de begroting is hier aan besteed. Dit tot grote 

tevredenheid van de actieve leden 

De penningmeester van de afdeling is ook lid van de Controlecommissie van de landelijke 

Fietsersbond. 

 

Gemeente Breda 

 Er is 3 x per jaar overleg geweest met de ambtenaren van de gemeente Breda. 

Daarnaast heeft er voor het eerst overleg plaats gevonden met het hoofd van de 

afdeling onderhoud. Dit zal in 2012 gecontinueerd worden in een dan gezamenlijk 

overleg met de ambtenaren. Het overleg met de gemeente ambtenaren verloopt 

constructief. Door de crisis is er wel duidelijk minder geld te besteden voor fietszaken. 

In de Projectgroep Verkeersveiligheid, welke driemaandelijks bijeen komt, 

participeert onze afdeling om de positie van de fietser te belichten. VVN, een vaste 

vertegenwoordiger van rijschoolhouders en BVL zijn naast gemeenteambtenaren vaste 

deelnemers. 

 In de Klankbordgroep Parkeren vindt overleg plaats met het Parkeerbedrijf. 

Deelnemers zijn afkomstig uit velerlei belangengroepen in Breda, zoals VVV, Horeca 

Nederland, KvK en Wijkraden in de binnenstad. Het Parkeerbedrijf beheert ook de 

fietsenstallingen en bepaalt in overleg met de wethouder de tarieven van de 

parkeergelegenheden. 

 

 

 

 

 



Inspraakavonden 

Met de gemeente Breda is afgesproken dat we worden uitgenodigd voor inspraakavonden 

zodra er fietsbelangen aan de orde zijn. Dit vraagt van de kant van de gemeente nog om 

verbetering. 

De afdeling gaat zowel gevraagd als ongevraagd naar inspraakavonden. 

De volgende inspraakavonden zijn bezocht:  

- de fietsbrug over de A27 bij Bavel 

- het toekomstig stationsgebied (Via Breda), diverse inspraakavonden 

- toekomstig fietspad Zuidelijke rondweg- Graaf Hendrik III laan 

- Verkeersonderzoek Ginneken 

 

Landelijke ledenraadvergadering 

De twee landelijke ledenraadvergaderingen zijn door onze afdeling bezocht. Tijdens deze 

vergaderingen is er actief geparticipeerd.  

 

Ledenbestand 

Het ledenbestand in 2011 is gelijk gebleven. Dit is een prettige constatering in een jaar waar 

steeds meer mensen gaan bezuinigingen op lidmaatschappen abonnementen etc. Aan het 

begin van het jaar en aan het eind van het jaar bedroeg het aantal leden 337, er waren 26 aan- 

en afmeldingen. 

 

Publiciteit 

De afdeling Breda heeft een goed publicitair jaar achter de rug. Ze zijn heel wat keren in de 

publiciteit gekomen. Het betreft dan artikelen/ ingezonden brief/ ingezonden stukjes/ 

interview/  filmpjes:  in o.a. de BN/De Stem/ de Bode/ Stadsblad/ Haagse Beemden Nieuws/ 

Brabant Nieuws/ YouTube/ BredaVandaag 

Het betreft de o.a. de volgende onderwerpen: 

- toekomstige fietsenstallingen station 

- gratis fietsenstallingen in Breda 

- fietspad Breda- Zundert 

- verlichtingacties 

- Fietsnetwerkers 

- interview 

- met belgerinkel naar de winkel 

 

Review  

Door de landelijke Fietsersbond zijn wij benaderd voor een review van de fietsenstallingen bij 

het station Breda-Prinsenbeek en voor de spoorwegovergang Driesprong. We hebben hier 

onze bijdrage aangeleverd. 

 

Snelfietsroute Etten-Leur - Breda 

Het bureau SOAB is door de gemeenten Breda en Etten-Leur gevraagd om tot een plan van 

aanpak te maken met als doel een intensiever gebruik van de snelfietsroute Breda- Etten-leur. 

Op uitnodiging van SOAB en de provinciale Fietsersbond hebben leden van de Fietsersbond 

Breda samen met SOAB de snelfietsroute gefietst. Door de Fietsersbond zijn een aantal 

verbeterpunten aangereikt. In 2012 zal het plan van aanpak, waar ook grotere werkgevers bij 

betrokken worden, gepresenteerd. 

 

 

 



YouTube 

Van de afdeling Breda zijn twee filmpjes te zien op YouTube. Het eerste filmpje is de 

nieuwjaarstoespraak van de voorzitter. Het tweede filmpje laat zien waar de gratis 

fietsenstallingen in Breda te vinden zijn. De ervaringen die zijn opgedaan met dit medium zijn 

goed bevallen en gaan zeker gecontinueerd worden in de toekomst. 

 

Verkeersexamen/ Controleposten  

In het contact met een BVL-school is de afdeling gevraagd om bij het afnemen van 

verkeersexamens op een basisschool controleposten te bezetten. Het was een nuttige ervaring 

voor de deelnemende actieve leden mee te maken om te zien hoe vertrouwd leerlingen van de 

basisschool met verkeer zijn. 

 

Verlichtingsactie ‘Ik val op’ 

In het najaar 2011 heeft de jaarlijkse verlichtingscampagne plaatsgevonden. Dit is 

samenwerking met VVN, de gemeente Breda, politie en de Fietsersbond. Voor het eerst heeft 

de actie bij de Hogescholen Avans en NHTV plaatsgevonden, voorheen werd alleen bij de 

basisscholen en het voortgezet onderwijs gecontroleerd. Verder heeft de Fietsersbond 

deelgenomen aan twee avonden bij de fietsenstallingen Oude Vest /Nieuwstraat. 

 

Weesfietsenbeleid 

De afdeling wil dat gemeente komt met een beleid voor weesfietsen. De afdeling heeft 

hierover al diverse keren met vertegenwoordigers van de gemeente gesproken. Er is de hoop 

dat er in 2012 daadwerkelijk een beleid is. 

 

Website 

De website van de afdeling http://www.fietsersbondbreda.nl is een interactieve spreekbuis en 

informatiebron. Er wordt veel gebruik gemaakt van deze site. De webmaster houdt deze site 

zeer actief bij.  

 

 

Namens de Fietsersbond Breda 

 

Rob Kremers 

Voorzitter 

5 februari 2012 

 

 

 

 

 

http://www.fietsersbondbreda.nl/

